
ÅRSREDOVISNING 
2019/2020
HSB Brf Kaverös 









































STADGEÄNDRING 
 

För att föreningen ska ha möjlighet att ta ut en avgift för de nya balkongerna på hyresavin, krävs ett 
tillägg i föreningens stadgar.  

För att ett sådant beslut ska vara giltigt krävs stämmobeslut på två efterföljande stämmor.  

 

Ursprungstext i föreningens stadgar: 

 

 

Nytt stycke i § 11 

Lägenheter som erhållit utbyggd balkong och inglasning erhåller ett justerat andelstal för att täcka 
bostadsrättsföreningens utökade underhållskostnader. 

 

 



TILLÄMPNING AV HSB-KODEN 
 

Enligt föreningens HSB-kod ska styrelsen skriftligen redogöra för hur den har tillämpats 
under verksamhetsåret.  

Styrelsen har följt koden med följande undantag: 

 

1.2.5 
Föreningsstämman ska fastställa en instruktion för valberedning. 

1.2.6 
Föreningsstämman ska välja styrelseordförande. 

Kommentar: Styrelsen fördelar uppdragen vid konstitueringsmötet som hålls efter stämman.  

3.1.2 
En person som är anställd av bostadsrättsföreningen ska inte vara ledamot i styrelsen. 

Kommentar: Föreningens förtroendeman är tillika ledamot i styrelsen. Styrelsen anser det 
vara en fördel då förtroendemannen är en viktig del av föreningens dagliga arbete. 



VALBEREDNING 
 
Valberedning har varit Mia Jönsson och Mary-Ann Tengström, vald av stämman.  
Valberedning har under året haft 5 möten samt intervjuer med nominerade kandidater. 
 

Val av styrelseledamöter 
Styrelsens sammansättning under året har varit: 
 
Christina Nilsson  Ordförande 
Lars Magnusson Vice ordförande  
Karin Nilsson Ledamot, sekreterare 
Lars Magnusson Ledamot 
Per-Olof Larsson Ledamot 
Tobias Eriksson Ledamot 
Jon Elfridsson Ledamot 
Josephine Arnsmar Ledamot 
Lena Carlberg Utsedd av HSB Göteborg 
 
I tur att avgå vid kommande ordinarie föreningsstämma är:  

Christina Nilsson  
Karin Nilsson  
Per-Olof Larsson 
Josephine Arnsmar 
 
Alla i styrelsen är tillfrågade hur de ställer sig till omval.  
Christina Nilsson, Karin Nilsson och Per-Olof Larsson ställer upp för omval. 
Josephine Arnsmar ställer inte upp för omval.  
 
Utöver det har valberedningen fått in 4 nomineringar för nyval. 
Roy Börjesson 
Nina Strandman 
Malin Olofsson 
Daniella Byström 
 
Valberedningens föreslår stämman följande val till styrelseledamöter: 
Christina Nilsson, omval 
Karin Nilsson, omval 
Per-Olof Larsson, omval 
Daniella Byström, nyval 
 

Val av revisor och revisorssuppleant 
Vår revisor och revisorssuppleant är tillfrågade hur de ställer sig till omval. 
Eva Axemark ställer upp för omval som revisor. 
Anna Yarari Sumpero ställer upp för omval som revisorssuppleant.  



Utöver det har valberedningen inte fått in några nomineringar för nyval.  
Valberedningens föreslår stämman följande val till revisor och revisorssuppleant.  
Eva Axemark, omval som revisor 
Anna Yarari Sumpero, omval som revisorssuppleant 
 

Arvode 
Valberedningen föreslår ingen höjning av arvodet för styrelseledamöterna, dvs oförändrat 
arvode.  
 
Valberedningen föreslår att styrelseledamöterna får 600 kr i mötesarvode per 
protokollfört möte, dvs oförändrat mötesarvode.  
 
Valberedningen föreslår att styrelseledamöterna ska ha rätt till ersättning för förlorad 
arbetsinkomst, för det fall möten måste hållas under arbetstid.  
 
Valberedningen föreslår ingen höjning av arvodet för revisorerna, dvs oförändrat arvode.  
 



ANMÄRKNING FRÅN REVISORERNA 
 

I enlighet med stadgarna §25 ska styrelsen avge en skriftlig förklaring över av revisorerna gjorda 
anmärkningar, vilket redovisas nedan. 

För att föreningen ska ha möjlighet att ta ut en avgift för de nya balkongerna på hyresavin, krävs ett 
tillägg i föreningens stadgar.  

På årsstämman 2019 presenterade styrelsen ett förslag till stadgeändring som stämman enhälligt 
beslutade för. Andra stämmobeslutet var tänkt att tas på årsstämman 2020. 

Borevision som har granskat föreningens årsredovisning har anmärkt på den formulering till ändring 
av stadgarna som styrelsen tillsammans med en jurist hade tagit fram och som stämman enhälligt 
beslutade för på årsmötet 2019, vilket innebär att den inte kan användas. Vi har därför fått en 
anmärkning i revisionsberättelsen avseende att föreningen har debiterat medlemmar avgift för 
balkonger vilket inte är i enlighet med föreningens stadgar.  

Givetvis är det viktigt att föreningens stadgar är korrekta. Styrelsen har därför tagit fram en ny 
formulering till ändring av stadgarna tillsammans med en jurist. Borevision har tillstyrkt användande 
av den nya formuleringen, vilken vi nu föreslår stämman att fatta beslut om i Bilaga Stadgeändring.  

 

 

 

 


